
 

 

Ruše, 13. 9. 2021 
 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE S 16. REDNE SEJE OSOR, Z DNE 5. 7. 2021 
 
VPRAŠANJA: 
 
2X2 – Neodvisna lista 
 
3. Več krajanov Bistrice ob Dravi sprašuje, kako je z gradnjo čistilne naprave v Bistrici ob Dravi in s 
pridobivanjem sredstev. Nazadnje smo rekli, da bo čistilna naprava na Bezeni. Predlagam, da se jim 
podajo dodatne informacije. 
 
V mesecu aprilu 2021 so vsa gospodinjstva v občini prejela info list: »Izvedba projekta odvajanja in 
čiščenja odpadnih voda v občini Ruše«, ki zelo natančno predstavlja celoten projekt in med drugim 
tudi pojasnjuje, da se je zaradi utesnjenosti lokacije ČN Bistrica, premajhnih manipulativnih površin, 
omejitev glede dostopa do naprave in bližine kolesarske poti, poiskala nadomestna lokacija, in sicer 
na območju ČN Bezena. Nova lokacija ima mnoge prednosti pred prvotno predlagano, predvsem pa 
zagotavlja zadostne površine, med drugim tudi za morebitno širitev v prihodnosti. ČN Bezena bo 
zgradil koncesionar, podjetje Komunala ODTOK iz Maribora, ki je pred kratkim zanjo pridobil 
gradbeno dovoljenje. 
Info list je dostopen tudi preko spletne strani in sicer na povezavi https://www.ruse.si/objava/466083.  
 
 
Mihael Kranjčevič 
3.      Sprašujemo županjo, ali imamo za OPPN S8, ki ga sedaj spreminjamo: 
- znanega investitorja ali delamo na zalogo? 
- Kdo je dal pobudo za spremembo OPPN? Ali je to Občinska uprava, fizična oseba (ime in 

priimek ali pravna oseba? 
- kako to, da je tak projekt, ki je precej zahteven glede na število potencialnih oseb, ki bi se tja 

lahko preselile in posledično njihov vpliv na okolje, načrtovala občinska uprava? 
- največ dolgoročnih sprememb se načrtuje za prometno infrastrukturo. Ali je predlagano 

skladno z OPN in Prometno študijo za Ruše, ki je predvidevala prometno razbremenitev centra 
Ruš? Ali je to predvideno kako drugače? 

- Županja naj predstavi dopis, iz katerega bo razvidno, ali se upravljavec državne ceste in 
predvideni financer krožišča pri TUŠ-u strinja s spremembami. Predstavijo se naj tudi posledice 
za komunalno infrastrukturo, 

- Kakšne vsebine in kdo bi naj financiral izgradnjo več namenskega objekta v S8? 
- Županja naj pred odločanjem predstavi študijo o finančnih posledicah gradnje novih cestnih 

odsekov, križišča  z državno cesto, komunalnih vodov, parkirišč, parkovnih površin, ki bodo 
bremenili občinski proračun. Predstavi naj sofinancerje te investicije in potrebne študije, ocene 
finančne in druge izvedljivosti. 
 
- Za območje OPPN S8 je znan investitor, ki je v fazi odkupovanja zemljišč od lastnika. 
- Postopek priprave OPPN je pričela občina s sprejemom izhodišč in sklepa o začetku 

priprave sprememb in dopolnitev OPPN. Odločitev za pripravo OPPN je temeljila na 
usmeritvah iz OPN in izhodiščih za pripravo sprememb in dopolnitev OPPN, ne na pobudi 
investitorja. 

- Vprašanja iz tretje alineje ne razumemo. 

https://www.ruse.si/objava/466083
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- Glede naslednjih alinej odgovarjamo, da je OPPN za predmetno območje v pripravi in bodo 
svetniki o postopkih in dokumentaciji (vključno z elaboratom ekonomike, ki bo ocenil 
stroške v načrtovano infrastrukturo), še obveščeni. 

 
  

4.      Glede na to, da se je Trg umaknil iz dnevnega reda in ker so se pojavile nove informacije v zvezi 
z sofinanciranjem Ministrstva za kulturo in ker je okoli tega kar nekaj hude krvi, bi vas prosil, da se 
temu izognemo in da dobimo v pisni obliki: 
- županja naj občinskemu svetu posreduje PZI za rekonstrukcijo Trga vstaje, popise del in 

materiala oziroma razpisno gradivo ter pridobljene ponudbe izvajalcev, skupaj z zapisnikom 
odpiranja ponudb v pisni ali elektronski obliki, da bomo lahko gradiva proučili, revidirali. 

- zelo protislovne so tudi izjave županje o izdelavi NOVELE DIIP za Trg vstaje, zato naj županja v 
elektronski obliki nemudoma posreduje občinskemu svetu DIIP, ki smo ga sprejeli aprila lani in 
NOVI DIIP, ki ga sploh še nismo videli. Razlike so ogromne, zato naj bodo predstavljene v 
županjini analizi skupaj z razlogi, zakaj je do teh razlik prišlo. 

5.      županja naj predstavi, kdo iz uprave je osebno sodeloval, ker vsi zaposleni ne morejo biti avtorji 
in tudi niso odgovorni za morebitne napake, slabosti.  

  
- PZI za ureditev trga vstaje v Rušah je objavljen na spletni strani občine, na povezavi 

https://www.ruse.si/objava/517349. 
 
Drago Bolčina 

1. kdaj se bodo pričele aktivnosti v zvezi s kanalizacijo v zahodnem delu Ruš, konkretno 
Trpinova ulica, gozdarska ulica, itd. 

2. Bo krajanom omogočeno obročno plačilo kanalizacijskega priklopa? 
 

O aktivnostih na projektu izgradnje kanalizacije in ureditve čiščenja odpadnih vod smo mesecu 
aprilu 2021 vsem gospodinjstvom v občini poslali info list: »Izvedba projekta odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda v občini Ruše«, v katerem je med drugim zapisano, da se bodo dela na omenjenem 
območju (Ruše – zahod) izvajala v letu 2022. 
Skladno z Odlokom o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo na območju občine Ruše (UGSO, št. 9/21) je možno obročno plačilo komunalnega 
prispevka le v primeru odmere po uradni dolžnosti zaradi izboljšanja opremljenosti zemljišča s 
komunalno opremo in sicer v največ 12 zaporednih mesečnih obrokih, pri čemer znesek 
posamičnega obroka ne sme biti manjši od 50 EUR. 

 
 
Silverija Belčič 

− Ima vprašanje glede komunalnih odpadkov. V zbirni center v Rušah se odlagajo odpadki iz 
drugih občin oz. jih odlagajo tudi obrtniki, ki niso iz naše občine. Predlagajo, da se uvede, kot 
v večini drugih zbirnih centrov plačujejo odpadki za tiste, ki niso iz občine Ruše po kg, ali da 
se opravi kontrola, od kje, je občan, ki pripelje odpadke.  

 
Zbirni center Ruše za ločeno zbiranje komunalnih odpadkov je v skupni lasti ter uporabi občin 
Ruše in Selnica ob Dravi.  
Uporabniki iz obeh občin, občani in manjši pravni subjekti, ki so vključeni v sistem ravnanja s 
komunalnimi odpadki, lahko v zbirni center znotraj obratovalnega časa prinašajo različne vrste 
ločeno zbranih odpadkov. Njihovo oddajanje je trenutno brezplačno. Ob vstopu v zbirni center je 
uslužbencu Snage potrebno pokazati odrezek položnice in osebni dokument kot identifikacijo 
za upravičenost uporabe zbirnega centra.  
V prihodnosti bomo morali oddajo odpadkov prilagoditi drugim zbirnim centrom v upravljanju 
Snage Maribor, kjer se oddaja nekaterih vrst odpadkov zaračunava skladno s cenikom. 

https://www.ruse.si/objava/517349
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Subjekti, ki niso vključeni v omenjen sistem, do uporabe ZC v niso upravičeni. 
 
 
POBUDE 
 
2x2 – Neodvisna lista  
1. Predlagam, da se prireditev Ruška nedelja letos izvede na delu Ulice Ruške čete ter Gimnazijske 
ulice. Natančnejši predlog poteka, dogajanja pošljem naknadno. 
 

Ruška nedelja bo v letu 2021 organizirana tradicionalno, v obsegu, ki ga bodo dopuščali takrat 
veljavni ukrepi za preprečevanja širjenja bolezni COVID 19. 

 
 
2. Predlagam, da se ograje okrog osrednjega parka na Trgu vstaje odstranijo, da se uredi zelenica in 
da se park spravi v stanje, da bo prehoden za ljudi, dokler ne bomo imeli svetniki natančne podatke 
o ceni in delih, ki se bodo izvedla, oz.: dokler se dela ne bodo začela/nadaljevala. 
 

Glede na predvideno sprejetje rebalansa proračuna za leto 2021, se bodo v mesecu septembru 
že pričela gradbena dela. 

 
 
Mihael Kranjčevič 
 
1. Dajemo pobudo županji, da prične pogajanja z državo za brezplačen prenos zemljišč na 

območju »vrtičkov« severno od Jamnikove v smeri železniške proge. 
Občina je z lastnikom zemljišč v rednem kontaktu, možnost brezplačnega prenosa zemljišč ni 
izvedljiva. 

 
2. Dajemo pobudo, da županja pridobi oceno stroškov za nadaljevanje arheoloških raziskav na 

območju OPPN S8. Del raziskav je bil pred več kot desetletjem že opravljenih. 
Občina je v letu 2020 ponovno pridobila ponudbe za izvedbo zaščitnih arheoloških izkopavanj v 
območju prioritetnih con (površina predvidene dovozne ceste). Najnižja ponudba za izkopavanja v 
prioritetnih conah (območje dostopne ceste) znaša 146.500 €. Občina je na Ministrstvo za kulturo 
naslovila vlogo za sofinanciranje omenjenih izkopavanj, vendar ministrstvo vlogi ni ugodilo, prav 
tako pa trenutno ni razpisov za pridobitev nepovratnih sredstev s tega področja. 

 
6.      Dajemo pobudo, da županja za občinski svet pripravi in predstavi kratko taksativno poročilo o 
vseh plačilih arhitektu Ostanu.  

Vse transakcije med občino Ruše ter Ateljejem Ostan Pavlin d.o.o. so razvidne na povezavi 
aplikacije za prikaz porabe javnega denarja v Republiki Sloveniji 
https://erar.si/placnik/76082/prejemnik/76653102/#transakcije. 

 
7.      Predlagamo, da županja pripravi takšno poročilo tudi o preostalem delu arhitekta Ostana za 
Občino Ruše.  

Atelje Ostan Pavlin d.o.o. je v občini Ruše sodeloval pri projektu obnove Doma kulture Ruše, pri 
projektu Ureditve Trga vstaje v Rušah in obnove trga v Bistrici ob Dravi. 

 

Lovro Bačun 

https://erar.si/placnik/76082/prejemnik/76653102/#transakcije
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− Daje pobudo, da se igrala na Šarhovi poti predstavijo na območje Športnega parka Ruše, v 
neposredno bližino bara (igrala so nameščene v bližini stanovanjskih hiš in motijo bližnje 
stanovalce). 

Igrala so bila zaradi pritožb in zahtev sosednjih prebivalcev umaknjena. 
 

− Daje pobudo, da se na območju Bistrice ob Dravi, Ruš, Smolnika in Bezene vzpostavijo 
prostori za mlade, ki bi se lahko družili v prostem času.  

 
 
Martin Lesjak 

− Daje pobudo, da občinska uprava kontaktira z Mariborskim vodovodom in izvajalec sanira na 
Falski cesti betonsko kocko in tudi na Kolodvorski cesti. 

Saša 
Dve problematični točki na Falski cesti ter ena na Kolodvorski ulici so bile sanirane v juliju 2021. 

 
 
Marjana Kotnik Poropat 

− Daje pobudo, da se tudi v zaselku Glažuta postavijo otroška igrala. 
Občina bo v letu 2021 in v letu 2022 nadaljevala s postavitvijo otroški igral po celotni občini in pri 
tem upoštevala tudi manjše zaselke. 

 


